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Na de vergadering zal een Bingo gespeeld worden. We gaan eerst een drankje halen bij de 
bar, waarna we hiervoor plaatsnemen in de zaal.  
Er is uiteraard na de Bingo gelegenheid om nog gezellig na te praten met een drankje van 
het Buurthuis. 
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Verslag Algemene Ledenvergadering Buurtvereniging Lopikerkapel 
 
Aanwezige bestuursleden: André van Vliet (Voorzitter), Hennie Ruitenbeek 
(Plaatsvervangend Voorzitter), Anne-Marie de Kruijk (Penningmeester), Alie van Vliet - de 
Bruijn (Secretaris), Alie van Soolingen (Algemeen lid). 
 
Afwezige bestuursleden: met kennisgeving Diana Schilperoort (Algemeen lid). 
 
Aanwezige leden: Cas van Soolingen, Herman de Kruijk, Bea de Bruijn, Willem de Bruijn,  
Gerard Alserda, Claudia Alserda, Gerrit Markies, Wil Markies, André de Koster, Coby 
Verhoeven, Bertus Borst, Wilco Sonnevelt, Daniëlle van Rhenen, Peter den Hartog, Yvonne 
den Hartog, Jordi den Hartog, Els Benschop, Herma Ruitenbeek; Piet Benschop sluit 19:45 
uur aan.  
 
Afwezige leden met kennisgeving: Jan van der Graaf, Matty van Rhenen, Hennie Beenen, 
Marly van den Broek, Patricia van der Poel, Hans Verhoeven. 
 

1. Opening  
André opent de vergadering. Hij heet ons allen welkom en vraagt een minuut stilte voor 

dierbare overledenen. 

2. Mededelingen Bestuur & leden 
Namens het bestuur:  
Warmteboost – initiatief via Oranjefonds voor subsidie om te verduurzamen. Op 13 mei 2024 
hebben we te horen gekregen dat alle uitgevoerde verduurzamingsmaatregelen akkoord zijn 
bevonden en volledig gesubsidieerd zullen worden. We hebben in totaal € 24.704,57 
besteed aan de volgende werkzaamheden: 

- Plaatsen van 30 zonnepanelen 
- Installeren van airco in de kleine zaal 
- Plaatsen van dubbele beglazing in de kleine zaal 
- Vervangen van verlichting naar LED-verlichting in de kleine zaal en bij de bar  

 
Veel nieuwe regels met betrekking tot Gemeentelijke vergunningen en omgevingsbeleid 
(RUD). We gaan er vanuit dat de huttenverbranding tijdens de Kindervakantieweek + 
Prutrace door kunnen gaan zonder inmenging van de overheid.  
 
Contributieverhoging per 01-01-2024 is niet doorgevoerd. Voorstel 1-persoon van € 12,50 

naar € 15,00 per jaar; gezin van € 25 naar € 30 per jaar. Er zijn geen aanwezige leden die 

tegen zijn, daarom is dit vastgesteld en wordt de wijziging per 01-01-2024 doorgevoerd.  

Deze wijziging is dit jaar niet doorgevoerd omdat Alie van Vliet – de Bruijn dit over het hoofd 

had gezien. Per 01-01-2025 wordt deze wijziging doorgevoerd.  

 
Informatie avond Hartslag.nu is geweest met betrekking tot uitleg over de AED op 14 mei 
2024. De mensen die aanwezig waren hebben een goede uitleg gekregen hoe het 
reanimatie oproepsysteem van Nederland werkt en hoe dit in de regio geregeld is. De avond 
was erg leerzaam. We hadden gehoopt op meer aanwezigen, mocht er nog animo zijn om 
nog een avond in te plannen is dit mogelijk.  
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Namens de leden:  
Els Benschop geeft aan dat het in het nieuws is geweest dat terugleveren via zonnepanelen 
geld gaat kosten. Hier is het bestuur zich van bewust en neemt hier actie op.  
 
Cas van Soolingen vraagt of we al inzichtelijk hebben wat ons verbruik versus het opleveren 
is. Dat is nog lastig te zien, aangezien ze pas net geïnstalleerd zijn. De momentopname van 
nu kunnen we zien, een gemiddelde over een langere periode dus nog niet.  
 

3. Notulen van de ledenvergadering d.d. 25-05-2023 
Geen op of aanmerkingen en de notulen van 25-05-2023 worden goedgekeurd en 
vastgesteld. 
 

4. Ingekomen stukken 
Gerrit Markies heeft inzake de 55+ soos een vraag gesteld. Hij zoekt nieuwe mensen om te 
komen helpen. Hij kan dan dit meer los gaan laten.   
 

5. Verslagen activiteitencommissies 
Kindervakantieweek: leuke en geslaagde editie; mooi weer en veel animo qua aantal 

kinderen (ca 80 kids). Dat is dus een mooie stijging. Er waren geen tieners, er wordt wel 

altijd een programma opgezet voor als er toch animo voor is. De verbranding kon gelukkig 

ook weer doorgaan, dat werd enthousiast ontvangen door alle aanwezigen.  

Er wordt al druk gewerkt aan de voorbereidingen voor dit jaar; er wordt ook gesproken over 

de Gemeentelijke en Provinciale nieuwe regelgeving m.b.t. onder andere de stikstof.  

55+ soos: de opkomst van de leden is best hoog. In verband met het klaverjassen tijdens de 

Bingo kan de bestuurskamer weer gebruikt worden (om te voorkomen dat de grote zaal 

hiervoor nodig is). Kascontrole is ook uitgevoerd.  

Klaverjassen: er is steeds meer animo op de vrijdagavond. Er hebben 22 personen 

meegedaan aan de competitie – die hebben dus minstens 10x gespeeld tijdens het seizoen. 

De kleine zaal is inmiddels helemaal gevuld met alle aanwezigen. Het jaarlijkse toernooi in 

januari is ook heel anders dan ze gewend waren in positieve zin.  

Dance for Fun: dit is al het 9e seizoen; het gaat vooral om de gezelligheid en niet 

noodzakelijk om alle danspasjes vlekkeloos te leren.  

6. Jaarrekening 
De jaarrekening is door de boekhouder opgesteld met behulp van de penningmeester.   

 

In de header staat ‘Buurtverening Lopikapel’ in plaats van Buurtvereniging Lopikerkapel. Er 

staan meer fouten in dus we gaan hier achteraan.  

Omzetbonus Heineken – eruit halen.  

Geld in kas gaat naar een lagere stand – er wordt dus eerder afgestort, ook al kost elke 

afstorting geld.  

 

Inkomsten 

Sponsoring is gestegen.  
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Opbrengst Prutrace is beduidend lager dan vorig jaar, terwijl de kosten wel gestegen zijn. Dit 

is te verklaren: het daadwerkelijke verbruik van de drank is niet juist bijgehouden, waardoor 

de voorraad die de twee maanden daarna bij de bar is opgemaakt op kosten van de Prutrace 

staan.  

Opbrengst Kindervakantieweek is gestegen omdat de Bingo op de woensdagavond hierin 

meegenomen is en de vrijdag tijdens de verbranding heel goed heeft gedraaid. 

Verhuring inkomsten zijn behoorlijk gestegen, dus dit loopt goed. We zijn in overleg om te 

kijken of we dit nog aantrekkelijker kunnen maken.  

Er is een begrotingsplan op kosten van de Gemeente Lopik in de maak – Gerrit Spelt heeft 

aangegeven daarna te willen kijken wat ze voor ons kunnen betekenen.  

 

Uitgaven 

Onderhoud apparatuur is vaatwasser, computer en koeling. 

 

Totaal 

Het resultaat is positief: € 7.204,00.  

 

Rondvraag vanuit leden 

Inkomsten – Gemeente Lopik: Gerrit Markies geeft aan dat deze subsidie niet in verhouding 

staat tot wat ze voor streekkaarten krijgen. André geeft aan dat de Gemeente Lopik en hij 

hierover in gesprek zijn omdat dit echt scheef loopt ook ten opzichte van andere 

verenigingen -> wij hebben een ‘eigen’ pand waar andere verenigingen dit niet hebben terwijl 

dezelfde subsidie wordt uitgekeerd. 

 

Schoonmaak: zijn we daar tevreden over is de vraag van Gerrit Markies, zeker omdat dit in 

verhouding hoge kosten zijn die we betalen. Dat zijn we niet en met ons meerdere van de 

activiteitencommissies. Als iemand een goed alternatief heeft wat op factuur betaald kan 

worden, staan we daar absoluut voor open.   

7. Verslag & benoeming kascontrolecommissie 
Dit jaar hebben Matty van Rhenen en Daniëlle van Rhenen de kascontrole uitgevoerd. Het 

financiële jaarverslag is goedgekeurd.   

Er zijn wat aandachtspunten besproken om voor het komende jaar enkele zaken 

bespreekbaar te maken en aan te passen. Dit met als doel om het verslag nog strakker en 

duidelijker op te stellen.  

Daniëlle van Rhenen is automatisch volgend jaar kascontrolecommissie lid (heeft dit 1 jaar 

gedaan). André de Koster wil dit oppakken voor het komende jaar. De kascontrolecommissie 

van 2024 is dus benoemd vanuit de aanwezige leden.  

8. Bestuursverkiezing 

Alie van Vliet – de Bruijn (secretaris) is dit jaar aftredend. Alie heeft aangegeven zich 

herkiesbaar te willen stellen als secretaris. Handopsteking: herkozen door de aanwezige 

leden. 
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Dringende oproep aan een ieder in verband met aftredende bestuursleden volgend jaar 
(André van Vliet – Voorzitter en Hennie Ruitenbeek – Plaatsvervangend voorzitter) om na te 
denken over toetreding in het bestuur.   
 

9. Rondvraag 
Claudia Alserda: vond Koningsdag erg leuk en gezellig, ze ziet ook dat we dit soort 
activiteiten willen blijven organiseren. Claudia wil daar ook mee helpen. Alie van Vliet – de 
Bruijn zal haar benaderen om dit op te kunnen pakken.  
 
André de Koster: sponsoring is qua opbrengsten toegenomen. André vind wel dat er te 
weinig gehoor is gegeven aan dit punt afgelopen jaar, hij vind dat hier wel naar gekeken 
moet worden. Er zijn hier ook gesprekken over geweest geeft André (vz) aan, we willen dit 
zeker verbeteren.  
Cas van Soolingen vraagt of het dan ook mogelijk is om doelen vast te stellen, zodat er 
mogelijk meer motivatie hiervoor is óm te sponsoren. André (vz) is daarom ook blij dat de 
Gemeente Lopik een Begrotingsplan aan het opstellen is voor ons.  
 
Willem de Bruijn: wil samen met Bea gaan helpen bij de 55+ soos.  
 
Wil Markies: fijn dat we een en ander op facebook zetten, zij houdt dit in de gaten. Is het een 
idee om bijvoorbeeld ook in het Kontakt onze activiteiten te laten opnemen? Dat is vrij lastig, 
vaak wordt het niet opgenomen ivm ruimtegebrek. Via de Gemeente Lopik kanalen wordt er 
wel een en ander online geplaatst en op de Eropuit kalender genoteerd.  
 
Gerrit Markies: vraag ivm de verwarming, dat zal hij apart met André bespreken.  
 
Els Benschop: gaat alles via facebook tegenwoordig? Dit heeft zij niet. We kunnen meer 
mailen of via de whatsapp groepen delen (bv met een groep met alleen maar zenden).  
 

10. Sluiting 
André bedankt de leden voor hun belangstelling en inzet voor de buurtvereniging. We gaan 

nu een drankje halen bij de bar, waarna we de Bingo zullen starten. De Bingokaarten kunnen 

gekocht worden bij Alie van Soolingen a € 5 per boekje. De Bingo zullen we houden in de 

grote zaal. Er worden 3 rondes gespeeld: 2 gewone rondes en 1 finaleronde.  

mailto:info@buurtvereniginglopikerkapel.nl

